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JUDEŢUL ARGEŞ 

CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI BUGHEA DE JOS 

22.11.2021 

 

PROCES-VERBAL 

 

       Încheiat astăzi 22.11.2021 la sediul Consiliului Local Bughea de Jos, cu prilejul ținerii ședinței ordinare 

din luna noiembrie. 

       Ședința începe la ora 1700, participă 12 consilieri din 13 funcții ocupate, dl Oancea Bogdan lipsind 

motivat. 

       La ședința participă dl. Ion Dorel Tănăsescu - primarul comunei Bughea de Jos și dna Bianca State-

Golumbeanu – secretarul general al comunei Bughea de Jos  

       Ședința este legal constituită, aceasta a fost legal convocată de primarul comunei Bughea de Jos prin 

dispoziția nr. 315/16.11.2021 

        Președintele de ședință este aleasă dna Carmen Cristiana Trandafir care ia loc la presidiu și prezintă 

proiectele de pe ordinea de zi. 

1. Aprobarea proceselor verbale de la ședințele anterioare; 

2. Proiect de hotărâre privind execuția bugetetare la data de 30.09.2021; 

             Inițiator : Primarul comunei Bughea de Jos       

3. Proiect de hotărâre privind stabilirea impozitelor și taxelor locale pentru anul 2022. 

               Inițiator : Primarul comunei Bughea de Jos 

4. Proiect de hotărâre privind stabilirea procentului de reducere a impozitului pe mijloacele de 

transport hibride;                                                       Inițiator : Primarul comunei Bughea de Jos 

5.  Alte probleme supuse atenției Consiliului Local. 
   După aprobarea ordinei de zi se trece la punctul 1 de pe aceasta: Aprobarea proceselor verbale de la 

ședințele anterioare  

 Nemaifiind discuții la acest punct, se supune la vot fiind aprobat cu unanimitate de voturi pentru (12)  

Se trece la punctul 2 de pe ordine de zi:  Proiect de hotărâre privind execuția bugetetare la data de 

30.09.2021 –  Inițiator:  Ion Dorel Tănăsescu – primar; 

 Acest punct de pe ordinea de zi este prezentat de primarul comunei, dl Ion Dorel Tănăsescu, în 

calitatea sa de inițiator, aducând explicațiile detaliate pe marginea acestuia. 

Dl primar subliniază faptul că sunt prevăzuți bani pentru plata tranșei de la drumul Ciocan pe care 

AFIR refuză să o plătească. Deasemenea dl primar mai informează Consiliul Local că s-a defectat cupa de la 

buldoexcavator, fiind necesară înlocuirea acesteia. 

Nemaifiind discuții la acest punct, se supune la vot proiectul și cu unanimitate de voturi pentru (12) 

este adoptată HCL nr.50/22.11.2021. 

Se trece la punctul 3 de pe ordine de zi:  Proiect de hotărâre privind stabilirea impozitelor și taxelor 

locale pentru anul 2022 –  Inițiator:  Ion Dorel Tănăsescu – primar; 

Acest punct de pe ordinea de zi este prezentat de primarul comunei, dl Ion Dorel Tănăsescu, în 

calitate de inițiator, aducând explicațiile detaliate pe marginea acestuia. 

Se propune scoaterea taxei pentru închirierea stadionului. 

Dl primar informează plenul Consiliului Local asupra faptului că rata inflației pentru anul 2021 cel 

mai probabil va ajunge la 7% , propunând astfel ca majorarea impozitelor să fie făcută cu 5% ci nu cu 4% așa 

cum a fost prevăzut în Proiectul de hotărâre. 

Deasemenea dl primar propune introducerea unei taxe pentru iluminatul public de 10 lei/an. 

Dl consilier Coman Bogdan intervine spunând că vor fi oameni care vor spune că nu plătesc această 

taxă pentru că nu au lampă de iluminat. 

Dl primar răspunde că acest lucru va fi remediat ci iluminat va fi pe toate străzile comunei. 

Domnii consilieri Coman Bogdan, Oancea Adi Antonel, Poștoacă Ionuț, Sandu Georgian și Vlădescu 

Ion, aduc în atenția d-lui primar zone unde mai este necear montarea de stâlpi sau lămpi de iluminat. 

Dl primar declară că a notat toate punctele menționate și va remedia problema. 

Dl consilier Coman Bogdan afirmă că taxa este necesară și nu este deloc mare, dar vor fi oameni care 

vor avea probleme și în plătirea acestei taxe de 10 lei/an. 
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Dl consilier Ionuț Poștoacă propune trecerea străzii Băjenie din zona B în zona A. 

        Nemaifiind discuții la acest punct, se supune la vot proiectul de hotărâre cu toate amendamentele 

aduse și cu unanimitate de voturi pentru (12) este adoptată HCL nr.51/22.11.2021. 

Se trece la punctul 4 de pe ordine de zi:  Proiect de hotărâre privind stabilirea procentului de reducere 

a impozitului pe mijloacele de transport hibride –  Inițiator:  Ion Dorel Tănăsescu – primar; 

Și acest punct de pe ordinea de zi este prezentat de primarul comunei, dl Ion Dorel Tănăsescu, în 

calitate de inițiator, aducând explicațiile detaliate pe marginea acestuia. 

Nefiind discuții la acest punct, se supune la vot proiectul de hotărâre cu toate amendamentele aduse și 

cu unanimitate de voturi pentru (12) este adoptată HCL nr.52/22.11.2021. 

Se trece la punctul 5 de pe ordine de zi:  Alte probleme supuse atenției Consiliului Local 
La acest punct dl primar prezintă care este situația celor trei drumuri propuse pentru asfaltare: 

➢ Brezoiu – 1 251 889 lei 

➢ Ciopățești – 1 554 640,24 lei 

➢ Stadionului –  953 637,61 lei 

Dl consilier Mihai Enache afirmă că varianta unui credit ar fi foarte bună pentru a se putea asfalta 

toate drumurile. 

Dl primar declară că acest lucru nu îl va face sub nicio formă. Nu va îndatora comuna printr-un credit 

bancar. 

Dl consilier Oancea Adi Antonel întreabă care este situația cu branșarea comunei la rețeaua de gaze 

naturale. 

Dl primar răspunde că toată documentația este făcută și depusă...se așteaptă finanțarea. 

Dl consilier Coman Bogdan întreabă dacă se va merge pe asocierea cu comuna Bughea de Sus, așa 

cum s-a pornit inițial. 

Dl primar răspunde că proiectul depus la finanțare este în acea asociere 

Dl consilier Mihai Enache întreabă ce se se știe de Anghel Saligny? 

Dl primar răspunde că este un fel de PNDL 3 și crede că se va primi finanțare. 

La finalul discuțiilor secretarul general al UAT Bughea de Jos, dna Bianca State-Golumbeanu, le 

prezintă domnilor consilieri noua procedură de depunere a declarațiilor de avere și interese, subliniind faptul 

că acestea începând cu 1 ianuarie 2022 vor fi depuse on-line 

Nemaifiind alte discuţii şedința se încheie în jurul orei 1745 ,  pentru care am încheiat prezentul proces 

verbal. 

 

 

 

 

 

 

 

 

  Președinte de ședință                      Secretar general 

        consilier local,              

         Carmen Cristiana Trandafir                                   Bianca State-Golumbeanu 


